
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 18/99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 395/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
"Eγκριση ανάκλησης άδειας λειτουργίας 
και σφράγιση κατ/ματος υγειονομικού 
ενδιαφέροντος του Θεόδωρου 
Θεοδωρίδη" 

 
       Σήμερα 16 Αυγούστου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στο Δημοτικό 
Διαμέρισμα Κάτω Βερμίου, στο Ξενοδοχείο «ΧΡΥΣΟ ΕΛΑΦΙ», ύστερα από την με   
ημερομηνία 12-8-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  22 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Μ. Γαβρίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Πουλασουχίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Κ. Κόλβατζης  
4. K. Aσλάνογλου Κ.  Βαφείδης  
5. Α. Δελαβερίδης Ν. Χαμαλής  
6. Δ.  Πέτκος Σ.  Παναγιωτίδης  
7. Ε.  Λελεκάκης Θ.  Σιδηρόπουλος Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Γκαβαϊσές Ε. Σοφιανίδης Πάρεδροι 
9. Γ. Ουρσουζίδης Ε. Λευκοπούλου -------- 

10. Σ. Γεωργιάδης Ι. Ακριβόπουλος  
11. Ι.  Τριανταφυλλίδης Π. Αγαθαγγελίδης  
12. Π. Πιτούλιας    
13. Α. Κεσίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη  συζήτηση  της  προ ημερήσιας  
14. M. Σουμελίδης διάταξης προσήλθαν οι κ.κ. Σ. Γεωργιάδης, Α. Κεσίδης, Λ. 
15. Α. Ταραλάς Τσαβδαρίδης. 
16. Χ.  Σκουμπόπουλος 2) Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ. 399/99  απόφασης 
17. Χ. Γεωργιάδης αποχώρησε ο κ. Α. Κεσίδης. 
18. Β. Γιαννουλάκης  
19. Λ. Τσαβδαρίδης  
20. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
21. Ε. Κουκουρδής  
22. Γ. Μανακούλης  

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 23-7-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής:  

Σας γνωρίζουμε ότι  με την παρ. 1 περ. ιθ του άρθ. 24 Π.Δ. 410/95 η 
αρμοδιότητα για την χορήγηση των αδειών ίδρυσης και λειτουργίας όλων των 
καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος μεταβιβάσθηκε στους Δήμους και τις 
Κοινότητες. 

Με το αρθ. 25 παρ. 2 του ιδίου Π.Δ ρυθμίζονται θέματα που αφορούν την 
ανάκληση, αφαίρεση και προσωρινή αφαίρεση των αδειών και την σφράγιση των πιο 
πάνω καταστημάτων. 

Σύμφωνα με την παρ. 5 του άρθ. 6 της Α1β/8577/83 Υγειον. Δ/ξης θεωρείται 
ίδρυση νέου κατ/τος ή εργαστηρίου ή εργοστασίου υγειονομικού ενδιαφέροντος και 
συνεπώς απαιτείται νέα άδεια ίδρυσης και  λειτουργίας τούτου η μεταφορά ή 
επέκταση ή αλλαγή ή μεταβίβασή του, καθώς και η ουσιώδης τροποποίηση των 
υγειονομικών όρων λειτουργίας του, εκτός αν, κατά τις διαπιστώσεις της αρμόδιας 
υγειονομικής υπηρεσίας, η γινομένη τροποποίηση είχε σαν συνέπεια τη βελτίωση των 
υγειονομικών συνθηκών λειτουργίας τούτου. 

Ως μεταβίβαση καταστήματος ή εργαστηρίου  ή εργοστασίου υγειονομικού 
ενδιαφέροντος εννοείται και η εκχώρηση με ενοίκιο της εκμεταλλεύσεως των 
εγκαταστάσεων (οίκημα, εξοπλισμός κλπ.) τούτου από τον κάτοχο της αδείας 
ιδρύσεως και λειτουργίας του σε άλλο πρόσωπο. 

Επίσης στο άρθ. 6 παρ. 9 της προαναφερθείσης Υ.Δ. αναφέρεται: 
Τα καταστήματα, εργαστήρια και εργοστάσια υγειονομικού ενδιαφέροντος, 

που λειτουργούν χωρίς την προβλεπόμενη από το  παρών άρθρο άδεια ιδρύσεως και  
λειτουργίας, κλείνονται αυτεπαγγέλτως από τη οικεία Αστυνομική Αρχή (Ο.Τ.Α. παρ. 
2 του αρθ. 25 του 410/95 Π.Δ.), οι δε παραβάτες διώκονται και τιμωρούνται 
σύμφωνα με τις σχετικές διατάξεις του Α.Ν. 2520/95. 

Με την αρ. 22/98 απόφαση της Δημαρχιακής Επιτροπής χορηγήθηκε η με αρ. 
πρωτ. 1131/4-2-98 άδεια ίδρυσης και  λειτουργίας καταστήματος  ζαχαροπλαστείου 
στον Θεοδωρίδη Θεόδωρο στη Βέροια και επί της οδού Ιεραρχών αρ.22. 

Με το αρ. 1020/2044/1-β/25-11-98 έγγραφό του  Τμήμα Αγορανομίας 
Βεροίας  μας γνωρίζει ότι ύστερα από έλεγχο που πραγματοποιήθηκε στις 21-11-98 
διαπιστώθηκε ότι το κατάστημα του παραπάνω λειτουργεί ως καφετέρια-μπαρ 
(αλλαγή του  καταστήματος και τροποποίηση των υγειον. όρων λειτουργίας). 

Με το αρ. πρωτ. 2185/30-11-98 έγγραφο του Δήμου μας κλήθηκε ο 
Θεοδωρίδης  Θεόδωρος να επαναφέρει το κατάστημά του  στην  προηγούμενη 
κατάσταση και να το λειτουργεί σύμφωνα με την άδεια που κατέχει. 

Με τα από 12-11-98 και 3-5-99 έγγραφά της η 11η Εφορεία Βυζαντινών 
Αρχαιοτήτων ζήτησε να διενεργούνται έλεγχοι στα  καταστήματα της   περιοχής 
Κυριώτισσας και να ανακαλούνται ή να μη χορηγούνται άδειες σε περίπτωση που 
διαπιστώνεται απόκλιση από την εγκεκριμένη από αυτήν χρήση. 

Προκειμένου να αποτραπεί η περαιτέρω παράνομη λειτουργία του πιο πάνω 
καταστήματος, παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά με την 
ανάκληση της άδειας ίδρυσης και λειτουργίας του και τη σφράγισή του. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος :Θα κάνω μία ενιαία εισήγηση αλλά θα πάρουμε ξεχωριστές 

αποφάσεις. Πρέπει να πω ότι επί αυτών των κατ/ματων υπάρχουν επίσημα έγγραφα 
της αρμόδιας υπηρεσίας που είναι η Αγορανομία, ότι διαπίστωσε αλλαγή των 
υγειονομικών όρων με βάση των οποίων χορηγήθηκε η άδεια ιδρύσεως και 
λειτουργίας από πλευράς του Δ.Σ. Συνεπώς για την υπηρεσία και τον Δήμαρχο είναι 



μονόδρομος η παραπομπή του θέματος στο ΔΣ με την εισήγηση της ανάκλησης της 
αδείας και της σφράγισης. Για τους νεώτερους στο ΔΣ, πρέπει να επισημάνω ότι 2 
απ΄αυτά τα κατ/τα της οδού Κοντογεωργάκη είχανε απασχολήσει και τότε το Δ.Σ. 
διότι είχε διαπιστώσει η Δημοτική Αστυνομία ότι υπήρχε αλλαγή, σε ότι αφορά την 
άδεια η οποία τους είχε  χορηγηθεί. Όμως όταν ήρθαν για συζήτηση στο ΔΣ και 
παρ΄όλο την δική μου θέση ότι έπρεπε ν' ανακληθούν οι σχετικές άδειες, πρυτάνευσε 
στο Δ.Σ μία  λογική, ίσως ορθή, ερμηνεία ότι η Δημοτική Αστυνομία δεν είχε αυτή 
την αρμοδιότητα του ελέγχου και συνεπώς οι εκθέσεις και οι διαπιστώσεις της 
Δημοτικής Αστυνομίας βάση των οποίων είχαν εισαχθεί τα θέματα στο Δ.Σ., 
ενδεχόμενα να οδηγούσαν σε ακύρωση της απόφασης είτε από την επιτροπή του 
άρθρου 18, είτε από τα διοικ. δικαστήρια. Και  δημιουργήθηκαν τότε ακυρουμένης 
της αποφάσεως και εκτελεσθείσας της αποφάσεως ζητήματα αποζημιώσεως στους 
ιδιοκτήτες. Ετσι το ΔΣ τότε έκρινε ότι δεν έπρεπε να πάρει σχετικές αποφάσεις. Στη 
σημερινή συνεδρίαση υπάρχει μία ουσιώδης διαφορά ότι αυτές οι διαπιστώσεις 
γίνονται με δημόσιο έγγραφο και ύστερα από αυτοψία της αρμόδιας υπηρεσίας. 

Συνεπώς νομίμως εισάγονται για συζήτηση. 
Πρέπει να σας τονίσω ότι στο Δ.Σ.αλλά και ευρύτερα στον τύπο και στην 

κοινωνία της πόλης, το τελευταίο διάστημα γίνεται μία μεγάλη συζήτηση σε σχέση με 
την Κυριώτισσα, με τις άδειες κατ/ματων υγειονομικού ενδ/ντος  κλπ. Όλες  οι άδειες 
που χορηγεί η ΔΕ είναι απολύτως εναρμονισμένες με τις σχετικές υπηρεσιακές 
εισηγήσεις  που γίνονται και ιδιαίτερα είτε από την 11η ΕΒΑ, είτε από την 4η Εφορεία 
Νεωτέρων Μνημείων, ανάλογα με το ποιος εποπτεύει κάθε κτίσμα. 

Εδώ έχουμε έγγραφα της Αγορανομίας και ορθότατα  η υπηρεσία  με την 
λήψη των εγγράφων έφερε το εισηγητικό σημείωμα και έρχεται το  θέμα για λήψη 
των σχετικών αποφάσεων, στο ΔΣ. Εάν το ΔΣ αποφασίσει την ανάκληση των αδειών 
και τη σφράγιση είναι αυτονόητο ότι θα κοινοποιηθούν οι σχετικές αποφάσεις , 
θ΄ακολουθηθεί όλη η νόμιμη διαδικασία, δεν ξέρω αν θα υπάρχουν προσφυγές κλπ. 
και βέβαια θα προχωρήσουμε αμέσως στην σφράγιση των κατ/των, μέσα στα πλαίσια 
της νόμιμης διαδικασίας. 

Πρόεδρος :Είναι εδώ ο κ. Θεοδωρίδης; 
Δέλλιος Β. (δικηγόρος) :Εγώ  τον εκπροσωπώ.Ζητώ την αναβολή της 

απόφασης γιατί ο κ. Θεοδωρίδης απουσιάζει για σοβαρούς λόγους. 
 Επίσης ο κ. Μαρκούλης, δικηγόρος του κ. Ζησιόπουλου, δεν μπόρεσε να 

'ρθει και προβάλλω εγώ το αίτημά του για αναβολή. 
Μια αναβολή θα βοηθούσε και στο εξής: Υπάρχουν ήδη ποινικές διώξεις και 

οι παραβάσεις οι οποίες διαπιστώθηκαν θα κριθούν από το δικαστήριο. 
Υπάρχει μία κίνηση πολιτών η οποία πιέζει και μεγενθύνει το πρόβλημα. 

Νομίζω ότι επειδή είναι πολύ σοβαρό το θέμα, θα πρέπει να συναντήσουμε την 
κίνηση πολιτών, να συζητήσουμε και να βρούμε μία λύση, έτσι ώστε όλες οι πλευρές 
να καλυφθούν. 

Το πρόβλημα είναι με την έξοδο των θαμώνων από το κατ/μα. Ακόμα κι αν 
λειτουργήσουν σαν ζαχαροπλαστεία, κανείς δεν θα μπορέσει ν'απογορεύσει  τον 
εξερχόμενο να πατήσει το γκάζι της μηχανής  και να κάνει θόρυβο. Αυτό θα γίνει 
σ'όλα τα κατ/τα είτε είναι ταβέρνες, είτε εστιατόρια κλπ. 

Νομίζω  ότι θα βρούμε μία λύση.Η αλλαγή χρήσης είναι απλό θέμα. Δεν 
μπορούμε να πούμε ότι επειδή πίνουμε κάπου ένα ουίσκι ότι το κατ/μα είναι και 
BAR. 

Πρόεδρος :Η αναβολή που ζητάτε είναι γιατί ο κ. Θεοδωρίδης τον οποίο 
εκπροσωπείτε δεν είναι εδώ; 



Δέλλιος :Ένα είναι αυτό. Και βέβαια διότι δεν έχω τα στοιχεία τα οποία 
βρίσκονται στα χέρια του.Καταδίκες, καταγγελίες κλπ. Επίσης ο κ. Μαρκούλης λείπει 
και υποβάλλει διά εμού,εάν είναι δυνατόν, την αναβολή. Εγώ υποστήριξα το αίτημα 
με τη σκέψη ότι ενδεχομένως να βρούμε και μία λύση. 

Δήμαρχος :Επειδή οι σύμβουλοι θα αποφανθούν πρώτα για το ζήτημα της 
αναβολής, δεν είναι επειδή υπάρχουν 2 ή 3 υγ/κές παραβάσεις. Αυτό είναι άλλο θέμα. 
Εδώ είναι ότι 1)Δόθηκε άδεια ζαχ/στείου και λειτουργεί σαν BAR όπως 
διαπιστώθηκε από την Αγορανομία.2)Επί αυτών όλων των ζητημάτων και όλων των 
αδειών κατ/ματων υγ/κού ενδιαφέροντος και του τρόπου λειτουργίας τους, διενεργεί 
η εισαγγελία προκαταρκτική εξέταση. Κατά συνέπεια είμαι υποχρεωμένος να 
φέρω το θέμα. Από κει και πέρα είναι στη δική σας διακριτική ευχέρεια αν θα το 
αναβάλλεται ή όχι. Δεν ξέρω τι ρόλο θα παίξει και πόσο θα το εκτιμήσει η 
εισαγγελική αρχή στα πλαίσια  αυτά. Να είμαστε ξεκαθαρισμένοι. Εάν είναι κυρίαρχο 
όργανο το Δ.Σ. εσείς θ' αποφασίσετε περί της αναβολής, εάν είναι σπουδαίος ή όχι ο 
λόγος. Αλλά ιδιαίτερα για το "1800" υπήρχε και προηγούμενη αλληλογραφία και 
τους το είχαμε επισημάνει κι εμείς δια εγγράφου της υπηρεσίας, προκειμένου να 
δώσουν εξηγήσεις πάνω σ' αυτό το ζήτημα. Και πάλι έχουμε διαπίστωση της 
Αγορανομίας ότι συνεχίζει να λειτουργεί  με τρόπο διαφορετικό. Το ίδιο είναι και για 
το επόμενο θέμα του κ. Ζησιόπουλου, που και αυτό είναι στην περιοχή  της 
Κυριώτισσας. 

Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 
Σκουμπόπουλος :Ήθελα να ρωτήσω πότε βεβαιώθηκαν οι παραβάσεις από την 

Αγορονομία; Διαβάστε μας τις ημερομηνίες ξεχωριστά.Διαδικαστικά, έχω την άποψη 
ότι αναρμόδια εισάγονται αυτά τα 4 θέματα στο Δ.Σ. Αρμόδια είναι  η Δ.Ε. Το ίδιο 
όργανο που χορηγεί την άδεια το ίδιο θα πρέπει να την ανακαλέσει ή όχι. Να τα 
αναβάλλουμε και να πάνε στην Δ.Ε .αλλιώς θέλουμε απαντήσεις για το πότε έγιναν οι 
παραβάσεις. 

Γκαβαϊσές :1)Η Αγορανομία είναι η μόνη υπηρεσία που διαπιστώνει την 
αλλαγή της χρήσης και από πού προκύπτει αυτό;2)Οι υποθέσεις που υπερασπίζεται ο 
κ. Δέλλιος είναι σε μία δικαστική εξέλιξη. Μήπως οφείλουμε να περιμένουμε να 
τελεσιδικήσει; 

Γεωργιάδης Χρ.:Είναι σίγουρος ο κ.  Δέλλιος ότι δεν έγινε καμία συζήτηση 
μεταξύ των κατ/ρχων και της κίνησης πολιτών; Γιατί εγώ ξέρω ότι έγιναν χιλιάδες 
συζητήσεις. 

Τσαβδαρίδης :Θα ήθελα να ερωτηθούν οι κατ/ρχες εάν από την ημέρα που 
έγινε ο έλεγχος και βεβαιώθηκε η μεταβολή στους όρους χρήσης και λειτουργίας 
κατ/των, αν αυτές οι ελλείψεις που υπήρχαν θεραπεύτηκαν και αν αυτή τη στιγμή δεν 
υφίσταται τέτοιο θέμα. 

Κουρουζίδης :Ποιο χρονικό διάστημα θα έχει αναβολή; 
Δέλλιος :Ωσότου να βγούν οι αποφάσεις του δικαστηρίου. 
Δήμαρχος :Υπάρχει κάποιος εδώ από την κίνηση πολιτών; Όχι. Σημειωτέο ότι 

ειδοποίησα τον πρόεδρό τους τον κ. Καισαρίδη, ότι θα γίνει αυτή η συνεδρίαση. 
Εγγράφως τον είχα ενημερώσει να έρθει στο συμβούλιο της 16ης Αυγούστου.Ο 
κ.Τζατζάκης κι εγώ ασχολούμαστε  2 ½  ώρες την ημέρα, κάθε μέρα με το θέμα της 
Κυριώτισσας. Ν'απαντάμε επί σωρείας εγγράφων. Να πηγαίνουμε να δίνουμε 
καταθέσεις στον ανακριτή που κάνει την προανάκριση και εύχομαι κι εσείς διά της  
αποφάσεώς σας, να μην οδηγηθείτε προς αυτή την κατεύθυνση. Ο καθένας από τους 
συμβούλους  προσδιορίζεται και κρίνεται. Μιλάω γενικότερα γιατί δεν μπορεί όταν 
λείπει ο Δήμαρχος να φωνάζουμε για την Κυριώτισσα και όταν είναι εδώ, να κάνουμε 
βηματάκια προς τα πίσω. 



Να απαντήσω και σε ερωτήματα α)Η καταγγελία της Αγορανομίας για τον κ. 
Θεοδωρίδη έγινε στις 27-11-98. Στις 30-11-98  τον καλέσαμε να δώσει εξηγήσεις. 
Έκανε μία ένσταση προσφυγής στις 2-3-99 και έρχεται το θέμα στο ΔΣ. 

Η καταγγελία για το 2ο θέμα έγινε στις 21-7-99 και το εισηγητικό σημείωμα 
υπογράφεται στις 23-7-99. 

Για το θέμα της κας Βασιλειάδου, η καταγγελία έγινε στις 14-7-99 και το 
εισηγητικό σημείωμα υπογράφεται στις 23-7-99. Για τον κ. Γκέκα η καταγγελία έγινε 
21-7-99 και το εισηγητικό σημείωμα υπογράφεται στις 23-7-99. 

β)Τα δικαστήρια αποφαίνονται ως δικαστήρια.. Οι διοικ. ποινές  και οι διοικ. 
παραβάσεις είναι ανεξάρτητες. Θα θυμάστε οι οι παλαιότεροι Δ.Σ.  ότι υπήρχε η 
τακτική και η θέση στο  Δ.Σ., να παραπέμπονται  και εφόσον  αθωόνονταν  από το 
δικαστήριο γίνονταν δεκτές. Υπάρχει ρητή διάταξη του νόμου που λέει ότι αυτές οι 
διοικ. ποινές επιβάλλονται οι  αδιαφόρως αν αθωώθηκαν ή δεν αθωώθηκαν από τα 
ποινικά Δικαστήρια. 

γ)Αρμόδια είναι τα Αστυνομικά όργανα που μέσα σ΄αυτά  περιλαμβάνεται και 
η Αγορανομία γι αυτά τα ζητήματα. 

δ)Γιατί δεν πάει στη Δ.Ε. και έρχεται στο Δ.Σ. Εδώ σας θέλω να  πάρετε τις 
ευθύνες σας. Δεν θα φωνάζετε στις  εφημερίδες  ότι οι 4 της Δ.Ε. φταίνε. Έχουμε 
πρόβλημα με την Κυριώτισσα; Το αισθανόμαστε αυτό το πρόβλημα; Εδώ να 
τοποθετηθείτε και η Δ.Ε. θα κάνει την δουλειά της μετά. Δεν θα κρυβόμαστε πίσω 
από το δάχτυλό μας. Αυτός είναι ο λόγος. Είναι μείζον πολιτικό ζήτημα. Έρχονται για 
1η φορά  4 μαγαζιά ν' αφαιρέσει την άδειά τους ο Δήμος για συγκεκριμένα ζητήματα, 
που αφορούν αποφάσεις που πήρε το Δ.Σ., που αφορούν αποφάσεις του νόμου. 
Όποιος νομίζει ότι παραδώσαμε αέρα σ' αυτούς στην Κυριώτισσα ας ψηφίσει αυτό. 
Αλλά ο καθένας διά της ψήφου του θα τοποθετηθεί απέναντι στο ζήτημα. 

Για το πρόβλημα της Κυριώτισσας κάποιοι φώναζαν "γιατί δεν έρχεται στο 
Δ.Σ;".Να  λοιπόν μία παράμετρος του προβλήματος. 

Πρόεδρος :Υπάρχει ένα αίτημα που τεκμηριώθηκε από το νομικό  παραστάτη 
του κ. Θεοδωρίδη και του κ.Ζησιόπουλου, για αναβολή του θέματος. 

Ποιοι συμφωνούν ν' αναβληθούν τα 2 θέματα; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισε ο  σύμβουλος  Κ.Γκαβαϊσές. 

Πρόεδρος :Ποιοι συμφωνούν για να συζητηθούν τα θέματα τώρα; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 19 σύμβουλοι: 
Μ.Ποτουρίδης,Δ.Ταχματζίδης, Κ.Ασλάνογλου, Α.Δελαβερίδης, Δ.Πέτκος, 
Ε.Λελεκάκης, Γ.Ουρσουζίδης, Σ.Γεωργιάδης, Ι.Τριανταφυλλίδης, Π.Πιτούλιας, 
Α.Κεσίδης, Α.Ταραλάς, Χ.Σκουμπόπουλος, Χ.Γεωργιάδης, Β.Γιαννουλάκης, 
Λ.Τσαβδαρίδης, Μ.Τσαμήτρου-Καραχατζή, Ε.Κουκουρδής, Γ.Μανακούλης. 
 Πρόεδρος :Λευκά; 
 Λευκή ψήφο έδωσαν 2 σύμβουλοι. 
Ι.Κουρουζίδης, Μ.Σουμελίδης. 
 Πρόεδρος :Κατά πλειοψηφία συζητούνται τα θέματα. Επειδή συζητούνται και 
τα 4 θέματα μαζί, θα πρότεινα οι τοποθετήσεις σας να αφορούν και τα 4. 
 Τσαβδαρίδης :Επί της διαδικασίας, λέτε ότι συζητάμε   συνολικά τα 4 
ζητήματα και δεν δώσατε το λόγο στην κ.Βασιλειάδου και τον κ. Λαβδάνη για να 
τοποθετηθούν και να μας πουν  την άποψή τους. 
 Πρόεδρος :Εχετε δίκιο. Ας τους ακούσουμε. 
 Βασιλειάδου Χαρ.: 'Εχω να σας πω το εξής: Όταν  ήρθε η Αγορανομία στο 
κατ/μα μου ζήτησαν τους τιμοκαταλόγους και να δείξουμε  τα γλυκά που είχαμε. 
Τους τα δείξαμε και δεν μπορώ να καταλάβω ποιο είναι το πρόβλημα του κατ/τος. Τι 
πρέπει να έχει ένα ζαχ/στείο για να θεωρείται ζαχαροπλαστείο; Προφανώς δεν θα του 



άρεσε η διακόσμηση του κατ/τος.Πιστεύω ότι πληρούμε όλους τους όρους ενός 
ζαχ/στείου, από τη στιγμή που προσφέρουμε γλυκά, παγωτά, καφέδες και 
οινοπνευματώδη ποτά, τα οποία τα επιτρέπει η άδειά μας. 
 Γκέκας :Η Αγορανομία μπορεί να είναι αρμόδια για τον έλεγχο,αλλά ο 
Αστυνομικός που ήρθε φοβάμαι πως δεν είναι και λυπάμαι που δεν είναι εδώ. Ηρθε 
γύρω στις 21 η ώρα, το μαγαζί ήταν άδειο εντελώς , είχε φώτα, είχε γλυκά , είχε τα 
πάντα και τον ενόχλησαν τα σκαμπώ. Έκανε αστεία μαζί μας, μου είπε "δεν θα 
συμβεί τίποτα" και μετά από μία βδομάδα -10 μέρες έρχεται ένα χαρτί ότι δεν είμαστε 
ζαχ/στείο και δεν τηρούμε τους όρους. 
 Η ώρα 21.00 με φώτα και χωρίς καθόλου κόσμο, πως έκρινε ο κ. Λαζαρίδης 
ότι δεν τηρούμε τις προϋποθέσεις και τους όρους; 
 Στα 3 χρόνια δεν έχουμε καμία μήνυση από την Αστυνομία, δεν έχουμε 
κανένα παράπονο από την γειτονιά και με τον Δήμο είμαστε  καλά σε όλες τις 
υποχρεώσεις μας. Τι άλλο να κάνουμε; Το μαγαζί αν κλείσει θα έχουμε και άλλα 
προβλήματα επειδή  χρωστάμε κλπ. 
 Δέλλιος  δικηγόρος :Έχω  στα χέρια μου τις παραβάσεις που οδηγούν στην 
αλλαγή χρήσης της άδειας 1) Θα πρέπει να εφοδιαστεί με άδεια  μουσικής. Ο κύριος 
που εκπροσωπώ έχει νόμιμη άδεια για χρήση μουσικών οργάνων, με ηχεία μεγάλα, 
μάλιστα για να δώσουν χαμηλό ήχο, γιατί άμα είναι μικρά μόνο θορυβούν. 
 2)Μουσική πέραν της 22ης ώρας .Παρακαλώ τον κ. Δήμαρχο να μου πει γιατί 
δεν πήραμε ποτέ την απόφαση από την ένσταση εκείνη. Οι παραβάσεις που έγιναν 
είναι οι εξής: Είχε μουσική μετά την 11η βραδινή και λέει  ότι δεν είχε καταλόγους 
στα τραπέζια. Αν αυτά θεωρούνται αλλαγή χρήσεως  κατά  την Αγορανομία, 
προχωρήστε στην αφαίρεση της άδειας και κλείστε το κατ/μα.Είναι ανεξάρτητα 
τυπικά, στην ουσία όμως αντιλαμβάνεστε ότι αν έχουμε έναν πολίτη ο οποίος 
αθωώνεται από την ποινική δικαιοσύνη, η οποία τον διώκει κατόπιν μήνυσης της 
Αγορανομίας. Ερωτάται "πως εμείς αφαιρέσαμε την άδειά του;". Σίγουρα μετά 
θ'απαιτηθεί κάποια αποζημίωση, εμείς θα ζητήσουμε την αποζημίωσή μας εφόσον 
θεωρείστε υπεύθυνοι. Πέρα απ' αυτό, τη συζήτηση που κάναμε οι 2 πλευρές, η 
κίνηση πολιτών και οι εκπρόσωποι των κατ/των, είπανε:Εμείς δεν θέλουμε να 
κλείσετε εσείς, αλλά άλλες άδειες να μην δοθούν. 
 Ζησιόπουλος :Εγώ  είμαι πιο καινούργιος από τους συναδέλφους μου. Μου 
ήρθε ουρανοκατέβατο γιατί ο Αστυνομικός όταν μπήκε μου είπε κι εμένα ότι :  "Δεν 
τρέχει τίποτα ". Πασχίσαμε τόσο πολύ να πάρουμε αυτή την άδεια κι τώρα να κλείσει  
το μαγαζί; 
 Πρόεδρος :Τοποθετήσεις. 
 Σκουμπόπουλος :Σεβόμαστε τους κατ/ρχες στην περιπέτεια που μπαίνουνε. 
Ενδεχομένως να μην ευθύνονται εξ΄ολοκλήρου οι ίδιοι. Έχει αποκλειστική ευθύνη ο 
Δήμος για το ότι φτάσαμε σήμερα εδώ. Η δική μας παράταξη ξεκάθαρα είπε στη 
συνεδρίαση των Γεωργιανών την άποψή της για το θέμα αυτό. Το ξαναλέω απόψε, 
επαναφέρετε σύντομα το θέμα τροποποίησης του κανονισμού λειτουργίας των 
κατ/των υγειονομικού ενδιαφέροντος στο σώμα, γιατί εκείνη  τη βραδιά λόγω 
απαρτίας δεν πάρθηκε απόφαση.Επαναλαμβάνω για ύστατη φορά αναβάλτε το θέμα 
γιατί δεν είμαστε το αρμόδιο όργανο να συζητήσουμε. Την άποψή μας την γνωρίζετε 
και δεν διστάζουμε να τη φωνάζουμε. Όχι άλλα κατ/τα στην Κυριώτισσα, φτάνουν 
αυτά. 
 Η αναβολή που ζητούμε εμείς είναι γιατί είμαστε αναρμόδιο όργανο.Θα 
δικαιωθούν οι συμπολίτες μας. Θα προσφύγουν αύριο με τους δικηγόρους τους και 
θα κερδίσουν χρόνο. Θα λειτουργήσουν τα κατ/τα.Τότε τι θα τους  πούμε; 



 Γκαβαϊσές :Πραγματικά μέσα μου συγκρούονται 2 πράγματα. 1) Η θέση 
αρχής που έχω σχετικά με αυτό το θέμα και νομίζω ότι είναι γνωστή σε όλους σας. 
2)Η αίσθηση του καθήκοντος έναντι  των διατάξεων που θεσπίστηκαν από μας τους 
ίδιους, γιατί δεν είναι διατάξεις νόμων και πρακτικώς οδηγήσαμε  τα  πράγματα 
σ΄αυτή την τραγελαφική κατάσταση. Εμείς μη θέλοντας  να δούμε την ουσία των 
πραγμάτων καθίσαμε και φτιάξαμε κανονισμούς τέτοιους που να δίνουμε το 
περιθώριο σ' οποιουσδήποτε να τους παραβιάσουν. Σ΄αυτό συνηγορεί και ο ίδιος ο 
νόμος με την ασάφεια που έχει περί του τι είναι ζαχαροπλαστείο, τι είναι BAR , τι 
είναι αναψυκτήριο ή  οτιδήποτε άλλο. Από την άλλη πλευρά είναι χρέος και καθήκον 
μας  να εφαρμόσουμε όποιον κανονισμό έχει θεσπιστεί. Είτε αυτός είναι τοπικός είτε 
είναι νόμος του κράτους.  
 Όσον αφορά την ουσία του θέματος πιστεύω ότι οριακά δεν έχω πεισθεί για 
το αν πράγματι παραβιάζεται ο νόμος, η διάταξη η δική μας. 
 Ακούσαμε τους ενδιαφερόμενους ότι γι αυτά τα οποία κατηγορούνται, 
ενδεχομένως, είναι πράγματα τα οποία δεν έχουν γίνει. Από την άλλη πλευρά όμως 
έχουμε το χαρτί της υπηρεσίας το οποίο μας λέει ότι παραβίασαν το νόμο.Δεν είμαι 
απ' αυτούς οι οποίοι θα συνηγορήσουν στο να παραβιαστούν οι διατάξεις που 
θεσπίσαμε. Υπό αυτή την έννοια πρέπει να γίνει άρση της λειτουργίας της άδειας των 
κατ/ματων. Από την άλλη πλευρά επειδή η θέση μου είναι ότι αυτά τα μαγαζιά 
χρειάζονται, είναι αναγκαία, προτείνω άμεσα αναθεώρηση της διάταξης που εμείς 
βάλαμε. Εννοώ στο επόμενο Δ.Σ. ν'αφαιρέσουμε αυτές τις ψεύτικες διατάξεις που 
βάλαμε. Εμείς οδηγήσαμε εκεί τα  πράγματα. Εμείς τους βάλαμε να τα λέμε 
ζαχαροπλαστεία, όταν ξέραμε ότι ποτέ δεν θα 'ναι κάτι τέτοιο,όταν ξέραμε ότι θα 
είναι τα ίδια μαγαζιά με τα διπλανά τους. Ας μην φεύγει απ΄το μυαλό του καθενός 
μας ότι στην ουσία μπαίνουμε και στο παιχνίδι των ανταγωνισμών των κατ/ματων. 
 Παρόμοια διάταξη  που ισχύει και για τον εμπορικό πεζόδρομο εκεί οδηγεί. 
Καταθέτω σήμερα την πρόταση, παρακαλώ κ. πρόεδρε ο χαρακτήρας είναι επείγον. 
Το ένα πίσω από τα άλλα θα 'ρχονται, δεν είναι ανύποπτος ο χρόνος. Το παιχνίδι της 
Αγορανομίας μπορούσε να είχε παιχτεί χρόνια και δεν παίχτηκε. Τώρα παίζεται. Δεν 
είναι τωρινά τα μαγαζιά. Υπάρχουν πολλά χρόνια που είναι ζαχαροπλαστεία και 
ξαφνικά μέσα σε μερικούς μήνες βλέπουμε το ένα μετά το άλλο. Μπαίνουμε  στο 
παιχνίδι των ανταγωνισμών και δεν πρέπει να μπούμε. Απεναντίας πρέπει να 
κρατήσουμε μία σταθερή  γραμμή και η σταθερή γραμμή είναι εμείς να βγάλουμε απ' 
αυτά τα οποία βάλαμε. 
 Ουρσουζίδης :Στο προηγούμενο Δ.Σ. στους Γεωργιανούς τέθηκε ένα εντελώς 
διαφορετικό ζήτημα σε σχέση με την χορήγηση νέων αδειών ή όχι. Σήμερα  όμως 
τίθεται ένα διαφορετικό ζήτημα σε σχέση με το όργανο της πολιτείας το οποίο 
χορηγεί ή ελέγχει την χρήση.Απ΄αυτά που άκουσα  από τον κ. Δέλλιο και από τους 
κατ/ρχες κατάλαβα ότι διαθέτουνε αυτά που πουλάνε τα ζαχ/στεια. Ωστόσο η 
διαδικασία βρίσκεται στα δικαστήρια. Τα δικαστήρια θ' αποφασίσουν αν είναι έτσι ή 
αλλιώς. Το ερώτημα που τίθεται σε μένα είναι ξεκάθαρο. Οικονομικό ρίσκο για τον 
επιχειρηματία που επενδύει εφόσον του στερηθεί η άδεια και αν δικαιωθεί τι γίνεται; 
Άρα λοιπόν  είναι οικονομικό ρίσκο και για τον ίδιο τον Δήμο, δεδομένου ότι εμείς θ' 
αποφασίσουμε την άρση λειτουργίας των κατ/των. Δεν είναι νομίζω εγκληματική 
αμέλεια από πλευρά μας να δοθεί το χρονικό διάστημα 2 μηνών ούτως ώστε να 
ξακαθαριστεί η υπόθεση από τα  δικαστήρια και τότε να προχωρήσουμε στη λήψη 
μιας ώριμης απόφασης που να μην έχει καμιά οικονομική συνέπεια σε κανέναν. 
 Γεωργιάδης Χρ.:'Ηθελα να ρωτήσω γιατί μόνο αυτά τα 4 κατ/ματα ; Όλα είναι 
ζαχ/στεια και λειτουργούν σαν μπαρ. Δεν υπάρχουν όμως και αναψυκτήρια που 
δουλεύουν σαν μπαρ; 



 Κουρουζίδης :Θ' απέχω της ψηφοφορίας διότι το θέμα αυτό αφορά τη ΔΕ. 
Σίγουρα όμως θα έπρεπε να έχει συζητηθεί το θέμα της κάλυψης της ΔΕ. Καλύπτω τη  
Δ.Ε. σ΄οποιαδήποτε απόφαση πάρει, εφαρμόζοντας τον κανονισμό τον οποίο 
ψηφίσαμε.Αυτό είναι το θέμα το οποίο πρέπει να συζητήσουμε. Προτείνω στον 
πρόεδρο του Δ.Σ. να φέρει σύντομα το θέμα "Κυριώτισσα" να συζητηθεί και αν 
χρειαστεί να γίνει κάποια τροποποίηση του κανονισμού για όλη τη λειτουργία που 
υπάρχει στην περιοχή. 
 Πρόεδρος :Δευτερολογίες. 
 Σκουμπόπουλος :Το ΔΣ είναι πολιτικό όργανο. Όμως  οι αποφάσεις του, 
σύμφωνα με τον κώδικα πρέπει να στηρίζονται στο νόμο. Δυστυχώς δεν μπορούμε να 
κάνουμε τίποτα από τη στιγμή που βεβαιώθηκε παράβαση. Τα αστυνομικά  όργανα 
όρισε ο νόμος για να κάνουν τον έλεγχο. Μ΄αυτό δεν καλύπτω τα αστυνομικά 
όργανα, ότι σωστά κάνουν την δουλειά τους. Ο φυσικός δικαστής, όπως είπε και ο κ. 
Δέλλιος, είναι το δικαστήριο. Άρα εκείνο το όργανο θα  λύσει το θέμα αυτό και θα 
επιβάλλει την ποινή. 
 Εμείς είμαστε πολιτικό όργανο.Στηριζόμαστε στις διατάξεις του κώδικα. 
Επειδή θ' ακολουθήσουν κι άλλες περιπτώσεις επιμένω. Δυστυχώς υπάρχει ευθύνη σ' 
όλες τις προηγούμενες Δημοτικές Αρχές και στη δικιά μας, σ΄αυτό το διάστημα που 
είμαστε. 'Εκτός αν κάποιοι από εδώ μέσα ξεχώρισαν την θέση τους. Εμείς την 
ξεχωρίσαμε, είπαμε  "όχι άλλα κατ/τα στην Κυριώτισσα" και αναλάβαμε το πολιτικό 
κόστος. Δέχομαι αυτό που είπε ο κ. Γκαβαϊσές ότι μπαίνουμε έτσι σε παιχνίδια 
μεταξύ των κατ/ρχών.Η παράβαση του 1ου κατ/τος έγινε στις 28-11-98. Γιατί δεν 
ήρθε το θέμα στο Δ.Σ. 9 μήνες; Ποιοι ευθύνονται γι αυτό; Ποιος αναλαμβάνει την 
ευθύνη; 
 Συμπληρώνοντας τον κ. Γκαβαϊσέ, δεν είναι θέμα του κανονισμού που 
συνέταξε το Δ.Σ., είναι θέμα του νόμου. Ο κανονισμός δεν ρυθμίζει τέτοια θέματα κ. 
Γκαβαϊσέ, ευθέως τα ορίζει ο νόμος. Φυσικά εμείς δεν θα ψηφίσουμε το θέμα γιατί 
θεωρούμε ότι είναι αναρμόδιο το Δ.Σ. Ναι στα κατ/τα που ενοχλούν να σφραγιστούν 
γιατί υπάρχει και η άλλη πλευρά των συμπολιτών μας που ταλαιπωρούνται από 
κάποια κατ/τα. Για ν'ακούσετε κι αυτή την άποψη. Ξεκάθαρα όχι άλλα κατ/ματα. Ο 
κανονισμός του Δ.Σ. είναι ενιαίος για όλη την πόλη και όχι μόνο για το 
πεζοδρομημένο εμπορικό κέντρο ή για την Κυριώτισσα. 'Η σε όλη την πόλη θα ισχύει 
η λειτουργία των κατ/των ή σ΄όλη την πόλη θ' απαγορεύεται. 
 Πρόεδρος :Θέλω να δώσω μία διευκρίνιση προς κάθε κατεύθυνση. Κανένα 
θέμα εφόσον είναι έτοιμο από  την υπηρεσία  δεν σταματάει η διαδικασία του για να 
εισαχθεί προς το σώμα. Είμαι κατηγορηματικός  και μπορείτε να το διαπιστώσετε 
οποιαδήποτε στιγμή,  διαβάζοντας την ημερομηνία που βάζει ο πρόεδρος πάνω κάθε 
φορά για την εισαγωγή  των θεμάτων στις επιτροπές. 
 Γκαβαϊσές :Κ. πρόεδρε επειδή αναφέρθηκαν σε μένα, είναι θέμα παρανόησης 
της θέσης μου. Εγώ μίλησα για διάταξη που θεσπίσαμε εμείς. 
 Γεωργιάδης Χρ.:Είναι πάρα πολύ δύσκολο το θέμα αλλά θα πρέπει κάποιος να 
βάλει το μαχαίρι μέχρι το κόκαλο. Σίγουρα πιστεύω ότι είμαστε αναρμόδιοι αλλά και 
στη Δ.Ε. να 'στε  σίγουροι ότι εγώ θα ζητήσω να ανακληθεί η άδεια. Το λέω αυτό 
λεβέντικα και αυτό θα το κάνω. Στο χρονικό διάστημα που δουλεύει  ο κ. 
Ζησιόπουλος, πότε χαμήλωσε  την μουσική του 23ο η ώρα; Καμία φορά. Όλοι έχουμε 
κάνει παρανομίες, δεν θα πληρώσουν  αυτοί; Γιατί δεν σέβονται; Μιλάμε για 
ανθρώπους που δεν είναι ευαίσθητοι στ' αυτιά. Εγώ είμαι κάθετος. 
 Ουρσουζίδης :Θα επαναλάβω για ακόμη μία φορά ότι πρέπει να συζητούνται 
τα θέματα όπως μπαίνουνε και επί της ουσίας των θεμάτων. Δεν συζητάμε σήμερα αν 
καλώς ή κακώς δόθηκαν  οι άδειες ή αν πρέπει ν'αλλάξει το καθεστώς  το οποίο 



δίνονται αυτές. Το ερώτημα είναι αν είμαστε διατεθειμένοι ν'αναλάβουμε το 
οικονομικό ρίσκο που τυχόν θα προκύψει για το Δήμο αλλά και για τις συνέπειες που 
θα έχει πριν ολοκληρωθεί η δικαστική διαδικασία. Εγώ δεν είμαι διατεθειμένος 
ν΄αναλάβω ούτε το ένα ρίσκο  ούτε το άλλο. 
 Δήμαρχος :Διαπιστώνω σημαντικές αντιφάσεις. Στην περιοχή της 
Κυριώτισσας από  το γενικό πολεοδομικό σχέδιο επιτρέπονται όλες οι χρήσεις. Από 
την απόφαση του προηγουμένου Δ.Σ. καλώς ή κακώς επιτρέπονται όλες αυτές οι 
χρήσεις.  Μπαίνει ένα ζήτημα αλλαγής ουσιαστικά του κανονισμού.Και κατ'ουσίαν 
αλλαγής των χρήσεων  γης σε μία περιοχή της πόλης; Αυτό είναι το ζήτημα. Δεν 
μπορεί  να λέμε απ' τη μεριά "ή  παντού θα επιτρέπονται ή παντού θ΄αγορεύονται" 
και  από την άλλη ειδικά στην Κυριώτισσα να μην έχουμε άλλες άδειες. Δεν είναι 
όμως το θέμα της Κυριώτισσας.Συνολικά εδώ μπαίνει σε μία νομική βάση. Υπάρχουν 
τα αρμόδια όργανα για τον έλεγχο των κατ/ματων. 1)Αν για οποινδήποτε λόγο 
υπήρξε λάθος διαπίστωση η ευθύνη δεν βαρύνει τον Δήμο ,το Δ.Σ. ή την Δ.Ε. αλλά 
το όργανο που έκανε την διαπίστωση. Ο Δήμος είναι  υποχρεωμένος  με την απειλή 
από το νόμο, ποινικών κυρώσεων αν δεν  προχωρήσει στην επιβολή των  των 
συγκεκριμένων διοικ. ποινών. 
2)Επειδή άκουσα ότι φταίει ο Δήμος που έδωσε αυτές τις άδειες. Εμείς  όταν ερχόταν  
η άδεια του κ. Γκέκα ξέραμε ότι πάει να μας κοροϊδέψει και τους τονίζαμε μην 
επιμένετε σαν ζαχ/στειο δεν θα λειτουργήσει  σαν ζαχ/στείο και θ' αναγκαστούμε να  
σας το κλείσουμε.  Με δική μου εντολή 1 χρόνο μετά πήγαινε η Δημοτική Αστυνομία 
επανειλημμένα και έκανε εκθέσεις. Σας είπα το ιστορικό γιατί τότε το Δ.Σ .απέφυγε 
να πάρει αυτή την απάντηση.Αλλά δεν θέλω να κρέμεται στο μυαλό κανενός ότι 
εγκλωβίσαμε έναν επιχειρηματία προς μία κατεύθυνση. 
 Η κα Βασιλειάδου όταν το άνοιξε ήταν υπόδειγμα  ζαχ/στείου. Μάλιστα 
ενθυμείστε  όλοι, ότι ενώ είχε  αρχίσει και λειτουργούσε είχε πρόβλημα με την  
πολυκατοικία  και δεν τις  υπογράφανε και  αναγκαστήκαμε να το σφραγίσουμε και 
όταν μπόρεσε να μαζέψει τις  υπογραφές ξέρετε τι είπε ο κ. Χιονίδης στη Δ.Ε; Μα για 
αυτό το μαγαζί δεν θα δώσουμε άδεια; Είναι το πιο ήσυχο μαγαζί , είναι πράγματι 
ζαχ/στείο και έτσι ήταν . Πότε άλλαξε το καθεστώς; Όταν η κ. Βασιλειάδου έκανε 
άλλο μαγαζί και αυτό το νοίκιασε σ΄έναν  επιχειρηματία. Τότε  έγινε από ζαχ/στείο 
BAR. 
 Συνεπώς μην μπαίνει στο μυαλό  κανενός ότι  εγκλωβίσαμε κανέναν.Όταν 
έρχονται οι άδειες της Κυριώτισσας στη Δ.Ε. εμείς το πρώτο που λέμε είναι ότι 
παίρνει τη συγκεκριμένη χρήση  που εγκρίνει είτε το ΥΜΑΘ, είτε το ΥΠ.ΠΟ ή μέσω 
της 11ης Ε.Β.Α. ή μέσω της 4ης Ε.ΝΜ. Εμείς αυτή τη χρήση και με αυτούς τους όρους 
χορηγούμε την άδεια. Κάποια στιγμή όμως όταν  ο κόμπος φθάνει στο χτένι πρέπει να 
παίρνουμε θέση. Η θέση δεν πρέπει  να είναι  γενικόλογη "όχι άλλα BAR στην 
Κυριώτισσα" γιατί δεν απαντάει στο πολύ συγκεκριμένο  ερώτημα  "τι γίνεται με 
αυτά τα μαγαζιά τα οποία μας κατηγορούνε οι πολίτες ότι άλλαξαν  χρήση κι εμείς 
κλείνουμε τα μάτια μας;"  Απαντάμε   μεταφέροντας το θέμα στη ΔΕ.Ποια είναι η 
υπεύθυνη πολιτική τοποθέτηση μιας παράταξης; Εδώ λοιπόν εμείς είμαστε πολιτικό 
όργανο και αυτό το οποίο εισάγεται είναι πάρα πολύ απλό. Θέλει το Δ.Σ. να μπει  το 
βάρος στη Δ.Ε; Αποφασίσετε. Θέλει να σταθεί υπεύθυνα απέναντι σ΄ένα ζήτημα 
νομιμότητα; Το αποφασίζει ο καθένας διά της ψήφου του και διά της τοποθέτησής 
του.Η Δ.Ε. θα κάνει  το καθήκον της αλλά  κάποια στιγμή ο καθένας από τις 
τοποθετήσεις του, από τη συνεπή του πράξη, κρίνεται 
 Πρόεδρος :Περαιώθει η συζήτηση. 
 Γκαβαϊσές :Να επανέλθει το θέμα άμεσα για να διευκρινίσω την ψήφο μου. 
 Πρόεδρος: Επί της προτάσεως για ανάκληση και σφράγιση, ποιοι ψηφίζουν; 



Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 10 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. Ασλάνογλου, Δ. Πέτκος, Ε. Λελεκάκης, Κ. 
Γκαβαισές, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Α. Ταραλάς, Γ. Μανακούλης.  

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την μη ανάκληση της άδειας; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισε ο σύμβουλος κ. Γ. Ουρσουζίδης. 
 Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση να πάει το θέμα στη Δ.Ε.; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 8 σύμβουλοι: 
Α. Δελαβερίδης, Μ. Σουμελίδης, Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β. 
Γιαννουλάκης, Λ. Τσαβδαρίδης, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής. 

  Πρόεδρος: Λευκά; 
Λευκή ψήφο έδωσαν 2 σύμβουλοι: 
Σ. Γεωργιάδης, Α. Κεσίδης. 
Ο σύμβουλος κ. Ι. Κουρουζίδης δήλωσε αποχή. 
 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1- Το από 23-7-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 22/98 απόφαση της Δ.Ε. με την οποία χορηγήθηκε από το Δήμο 
Βέροιας η με αριθ. πρωτ. 1131/4-2-98 άδεια ίδρυσης και λειτουργίας κατ/τος 
«Ζαχαροπλαστείου» στον Θεόδωρο Θεοδωρίδη στη Βέροια και επί της οδού 
Ιεραρχών αρ. 22. 
3.- Ότι με το αριθ. πρωτ. 1020/2044/1-β/25-11-98 έγγραφό του το Τμήμα 
Αγορανομίας Βέροιας μας γνωρίζει ότι ύστερα από έλεγχο που πραγματοποιήθηκε 
στις 21-11-98 διαπιστώθηκε ότι το κατάστημα του παραπάνω λειτουργεί ως 
καφετέρια – μπαρ (αλλαγή του κατ/ματος και τροποποίηση των υγειον. όρων 
λειτουργίας). 
4.- Ότι με το αριθ. πρωτ. 21185/30-11-98 έγγραφο του Δήμου μας κλήθηκε ο 
Θεόδωρος Θοδωρίδης να επαναφέρει το κατάστημά του στην προηγούμενη 
κατάσταση και να το λειτουργεί σύμφωνα με την άδεια που κατέχει. 
5.- Ότι με τα αριθ. πρωτ. 3694/12-11-98 & 1053/3-5-99 έγγραφά της η 11η Εφορεία 
Βυζαντινών Αρχαιοτήτων ζήτησε να διενεργούνται έλεγχοι στα κατ/ματα της 
περιοχής Κυριώτισσας και να ανακαλούνται ή να μη χορηγούνται άδειες σε 
περίπτωση που διαπιστώνεται απόκλιση από την εγκεκριμένη από αυτήν χρήση του 
ακινήτου. 
6.- Τις προτάσεις των δημοτικών συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη 
συζήτηση του παρόντος θέματος. 
7.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
8.- Ότι σκόπιμο είναι να γίνει ανάκληση της άδειας λειτουργίας και να σφραγιστεί το 
παραπάνω κατ/μα προκειμένου ν’ αποτραπεί περαιτέρω παράνομη λειτουργία του. 
9.- Τις διατάξεις του αρ. 24 (παρ. 1, περ. ιθ) και του άρθρου 25 (παρ. 2) του Δ.Κ.Κ. 
(Π.Δ. 410/95). 
10.- Τις διατάξεις των παρ. 5 & 9 του αρ. 6 της Α1β/8577/83 Υγειονομικής Διάταξης. 

  
Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 

 
 Α) Εγκρίνει την ανάκληση της με αριθ. πρωτ. 1131/4-2-98 Δήμου Βέροιας 
άδειας ίδρυσης και λειτουργίας καταστήματος υγειονομικού ενδιαφέροντος 
«Ζαχαροπλαστείου» του Θεόδωρου Θεοδωρίδη που βρίσκεται στη Βέροια και επί της 
οδού Ιεραρχών αρ. 22. 
 Β) Εγκρίνει τη σφράγιση του παραπάνω καταστήματος. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    395/ 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Α. Δελαβερίδης Λ. Τσαβδαρίδης 

 Δ.  Πέτκος Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Ε. Λελεκάκης Ε. Κουκουρδής 
 Κ. Γκαβαϊσές Γ.  Μανακούλης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Ουρσουζίδης   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  30-8-1999 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


